
 
 

ZAPISNIK SA 38. REDOVNE PROGRAMSKO-PLANSKE 
 SKUPŠTINE HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 

 
Redovna programsko-planska  38. Skupština HMS-a održana je u subotu 16.12.2023. godine u Hotelu 
Aristos, Cebini ul. 33, Buzin, Novi Zagreb   s početkom u 11.00 odnosno  u 11.30 sati.  
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 

1) MK BEDEKOVČINA – zastupnik  Marinko Hranić 
2) URPMS BIG BIKE RACING – zastupnik opunomoćenik Nenad Jagodić 
3) MK BJELOVAR – zastupnik Damir Cvjetičanin 
4) BMW MK ZAGREB – zastupnik Stjepko Varga 
5) MK CLASSIC RACING – zastupnik Igor Bošković 
6) MK DOCDYNO – zastupnik opunomoćenik Sanjin Rajak 
7) MCK JASKA – zastupnik  opunomoćenik Jadranka Kunović 
8) MK KRIŽEVCI – zastupnik  Stjepan Peršin 
9) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Danijel Hatežić 
10) MK METALNI RACING TEAM – zastupnik Marko Horvat 
11) MK MX ŠIPEK – zastupnik opunomoćenik Tomislav Hrdelja 
12) MCK NOVA RAČA – zastupnik opunomoćenik Denis Marendić 
13) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik  Miro Papec 
14) MCK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Stjepan Kovačević 
15) MK PODSUSED – zastupnik Zdravko Pirc 
16) MK POŽEGA PROMET – zastupnik Zlatko Jaroš 
17) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik Zoran Mioč 
18) URPMS SOKOL – zastupnik opunomoćenik Vjekoslav Pavelić 
19) MCK TRP Marović – zastupnik opunomoćenik Marko Marović 
20) MK VIŠKOVCI – zastupnik Ivan Došen 
21) MŠD ZABOK – zastupnik  Srećko Margetić 
22) MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE – zastupnica  Danica Marović 
23) DRAGUTIN MAROVIĆ – zastupnik predstavnik Komisije sportaša 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) MK Azalea, Zadar 
2) MK Bedenica, Bedenica 
3) MK Blatnjavi – Muddy, Zagreb 
4) MK Brod, Slavonski Brod 
5) MCK Cetina, Grab 
6) EK Čakovec, Čakovec 
7) MK Gear, Tar 
8) MS Grada Zagreba, Zagreb 
9) MK Karas Team, Kloštar Podravski 
10) OTMK Karlovac, Karlovac 
11) SMK Karlovac, Karlovac 
12) MK Krašić, Krašić 
13) MCK Kvarner, Matulji 
14) MK Matulji Racing, Matulji 
15) SK Milenium, Donji Kraljevec 
16) Moto suci PGŽ, Rijeka 



 
 
 

17) MK MX Ribnik,  Ribnik 
18) HMK Otočac, Otočac 
19) MK Pakrac Lipik, Pakrac 
20) EK Pinguente, Buzet 
21) MK Popovača tim, Popovača 
22) MCK Speed, Donji Miholjec 
23) Moto i off road klub Sv. I. Zelina, Sv. Ivan Zelina 
24) MK Šmrika Racing Team, Šmrika, Kraljevica 
25) Zastupnik predstavnik Komisije sportaša 

 
Poslani pozivi privremenim članicama – NISU se odazvali: 

1) SK Untamed, Zagreb 
2) MCK Štefanac, Duga Resa 
3) MK Di Lenardo Racing, Rijeka 
4) MK 1st Lap Racing Experience, Kostrena 
5) MCK Mala Gorica, Petrinja 
6) MK Blokada Racing Team, Zagreb 
7) MCK Kutina, Kutina 

 
Poslani pozivi članicama van mandata – istekao mandat  prije održavanje Skupštine – NISU se odazvali: 

1) MKK Calderiva, Vodnjan 
2) MK Kelava 97, Zagreb 
3) MCK 97, Šenkovec 
4) MK Oroslavje, Oroslavje 

 
1) EK Malino, Oriovac, prema web stranici Ministarstva uprave – Registar udruga klub je van 

mandata (predočeno putem e-maila  Rješenje datirano 06.09.2023. nadležne županije) 
  

Poslani pozivi klubovima koji su aplicirali za članstvo – nisu se odazvali: 
1) MK Moto Salona, Solin 

 
Poslani pozivi klubovima kandidatima za prestanak članstva zbog neplaćene članarina  – nisu se odazvali: 

1) MK Gajs Team, Sesvete 
2) MS Grip, Slavonski Brod 
3) MK Poskok, Slunj 
4) MCK Zagreb, Zagreb 
5) EEN Liburnija, Veli Brgud 

 
Ostali prisutni: Renata Suchy, gl. tajnica; Ana Čop, stručna tajnica 
 
Kako   u zakazano vrijeme (11.00 sati)  početka rada sjednice Skupštine nije bila prisutna natpolovična 
većina članova Skupštine, pričekalo se 30 minuta i nakon toga  se sjednica Skupštine održala  obzirom da 
je bilo prisutno više od najmanje 1/3 članova (članak 31. Statuta HMS-a).  
 
Ad.1. Otvaranje Skupštine 
Skupštinu je po intoniranju himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gosp. Stjepan Peršin, koji je 
sve pozdravio i zahvalio na dolasku. 
 



 
 
Gosp. Peršin je dao na glasovanje  predloženi dnevni red  koji  glasi: 

 
DNEVNI  RED: 

 
1. Usvajanje Zapisnika sa 37. redovne Skupštine održane 25.03.2023. 
2. Izbor:  

2.1. Verifikacijske komisije (3 člana) 
2.2. Zapisničara 

              2.2. Ovjerovitelja zapisnika (2 člana) 
3.  Prijem članica iz privremenog članstva u redovno članstvo u HMS 
4.  Prijem novih članica u HMS 
5.  Brisanje članica iz članstva u HMS-u 
6.  Donošenje novog Statuta HMS-a 
7. Prijedlozi: 

7.1. Programa rada HMS-a  za 2024. godinu 
7.1.1. Skupštine i njenih tijela – izvjestitelj Stjepan Peršin 
7.1.2. Odbora za sport – izvjestitelj Miro Papec 
7.1.3. Odbora za motociklizam – izvjestitelj Stjepko Varga 

       8.Plan prihoda i rashoda za 2024. -  izvjestitelj Renata Suchy 
       9. Rasprava po 7. i 8. točki te donošenja odluka i zaključaka 
     10. Izbor novog člana Nadzornog odbora HMS-a 

11. Ostala pitanja i prijedlozi  
 

Takav dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) Zapisnik sa 37. redovne Skupštine održane 25.03.2023. jednoglasno je usvojen. 
 
Ad.2. ) Izbor: 2.1. Verifikacijske komisije; 2.2. Zapisničara;  2.3. Ovjerovitelja zapisnika 
2.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 
predsjednik, Marović Dragutin i Zoran Mioč, članovi komisije. 
2.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
2.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu  Miro Papec i Srećko Margetić 
 

Izvještaj verifikacijske komisije   
Predsjednik Verifikacijske komisije gosp. Papec je izvjestio  da  je  od 46 članica s pravom glasa i 2 
predstavika Komisije sportaša što ukupno čini 48 predstavnika s pravom glasa,  na Skupštini prisutno 23 
predstavnika  nakon 30 minuta čekanja što čini više od najmanje 1/3 članova kako je predviđeno u članku  
31. Statuta  HMS-a. Prisutno je 13 zastupnika, 1 predstavnik Komisije sportaša i 9 opunomoćenika  s 
pravom glasa. Konstatira se  da potrebni kvorum postoji te Skupština može donositi punovažne odluke.  
Natpolovična većina je 12 glasova, dvotrećinska većina 16 glasova. Gosp. Papec izvještava da imamo 
jednu članicu EK Malino, Oriovac koja je putem e-maila predočila Rješenje nadležne županije, međutim 
isto nije moguće naći na službenim internetskim stranicama Ministarstva pravosuđa i uprave (mandat 
istekao 17.02.2022.) te predlaže da se navedeni klub primi u redovno članstvo bez prava glasa na ovoj 
sjednici Skupštine.   
 
Ovakav izvještaj Verifikacijske komisije jednoglasno je usvojen.  
 
Gosp. Bošković se vraća na dnevni red. Pod točkom Donošenje novog Statuta obavještava da je  MK 
Classic Racing  poslao svoje amandmane UO na razmatranje, te je UO trebao sve amandmane skupiti, 



 
odbaciti ili prihvatiti i poslati Statut u HOO na odobrenje.  Postavlja pitanje i donošenja Financijskog 
plana obzirom da HOO još nije donio svoj financijski plan odnosno budžet, ne vidi se točna dotacija za 
zaposlene. Po točki 10 izbor člana NO, predsjednik Saveza ispred kluba MK Križevci potpisuje prijedlog za 
imenovanje člana NO, predloženi nije čak prisutan sjednici. 
Gosp. Peršin obavještava da smo danas svi tu da o tomu razgovaramo. 
 
Ad.3.) Prijem članica iz privremenog u redovno članstvo  
Gđa Suchy je obavijestila  da je Upravni odbor HMS-a  na njihovoj 18. sjednici održanoj 16.12.2023.  
jednoglasno donio odluku  da se Skupštini HMS-a uputi prijedlog o primanju iz privremenog u redovno  
članstvo  Enduro kluba Čakovec, Strahoninec, J. H. Zdelara 3, Čakovec koji  je  temeljem Statuta HMS-a, 
članak 17. stekao uvjete za prijem u redovno članstvo.  
Obzirom na prethodni prijedlog Verifikacijske komisije predlaže se da se u redovno članstvo primi i 
Extreme klub Malino – Oriovac, ali bez prava glasa na ovoj sjednici Skupštine. 
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem donjeli odluku da se iz privremenog  u redovno 
članstvo HMS-a prime  

- Enduro klub Čakovec, Strahoninec, J. H. Zdelara 3, Čakovec i  
- Extreme klub Malino – Oriovac, Matije Gupca 149, Malino, bez prava glasa na ovoj sjednici 

Skupštine 
 

Ad.4.) Prijem novih članica u HMS 
Upravi odbor je na istoj 18. sjednici održanoj  16.12.2023. jednoglasno   donio odluku kojom se predlaže 
Skupštini da se u članstvo HMS-a s 1.siječnjem 2023.  prime: 

- Moto klub Salona moto, Put Majdana 3A, Solin – pridruženo članstvo  
 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem donjeli odluku da se u privremeno članstvo HMS-a 
primi Moto klub Salona moto, Put Majdana 3A, Solin od 01.01.2024. Navedeni klub plaća upisninu i  
članarinu  za 2024. godinu. 
 
Ad.5.) Prestanak članstva u HMS-u zbog neplaćene članarine 
Temeljem članka 24. Statuta HMS-a Skupštini je predložen prestanak članstva u HMS-u radi neplaćanja 
godišnje ili duga iz prethodne godine: 

- MS Grip, Slavonski Brod 
- MK Gajs Tim, Sesvete, Zagreb 
- MK Popovača tim, Popovača 
- MK Poskok, Slunj 
- EEN Librunija, Veli Brgud 
- MCK Zagreb, Zagreb 
MS Grip iz Slavonskog Broda je isto tako istekao mandat ovlaštenim osobama o čemu je obaviješten 
od strane tajništva HMS-a. 

 
Članovi Skupštine jednoglasno su svojim glasovanjem donjeli odluku o prestanku članstva u HMS-u  MS 
Grip; MK Gajs tim; MK Popovača tim; MK Poskok; EEN Liburnija i MCK Zagreb. radi neplaćanja članarine.  
 

Ad.6.) Donošenje novog Statuta HMS-a 
Gosp. Peršin je obavijestio da su u Komisiji za Statut bili Peršin, Margetić, Mioč i Suchy. Napravljen je 
prijedlog Statuta koji je dostavljen klubovima na raspravu. U predviđenom roku primljene su primjedbe 
samo Moto kluba Classic Racing, predsjednik gosp. Igor Bošković (primjedbe su sastavni dio ovog 
Zapisnika).  



 
Isto tako obavještava da je prijedlog Statuta poslan u HOO radi izdavanja pisane suglasnosti, međutim 
nismo još dobili odgovor iz pravne službe HOO-a. Statut ne može biti ovjeren od nadležnog državnog 
tijela prije no što ima suglasnost HOO-a, te će se izglasani Statut poslati ponovno u HOO. Isto tako je svim 
klubovima poslan nacrt Statuta s izmjenama i dopunama koje je potrebno ugraditi u klupske statute.  
Vezano uz prvu primjedbu da u sadašnjem Statutu stoji da je tajnik volonter, gđa Suchy obavještava da to 
ne stoji u sadašnjem Statutu, a  da je i prijašnji glavni tajnik bio  u radnom odnosu pored mirovine. Gosp. 
Marko Marović pročitao je tekst Statuta s web stranice HMS-a koji to potvrđuje. Nakon toga razvila se 
diskusija oko druge primjedbe na Statut vezano uz uvjete gdje se raspravljalo oko stručne spreme, 
mandata, što znači iskustvo u motociklističkom sportu kao i o drugim nabrojanim uvjetima.  
Po raspravi u kojoj je sudjelovala većina prisutnih, dan je na glasovanje amandman na predloženi Statut 
da se u članku 50. predloženog Statuta briše da posjeduje odgovarajuću stručnu spremu i stavi da 
posjeduje najmanje SSS. 
Članovi Skupštine sa jednim (1) glasom protiv i dvadeset jednim (21) glasom za prihvatili su prijedlog 
novog Statuta s time da u uvjetima u članku 50. mora biti najmanje SSS. Takav Statut se mora dostaviti u 
HOO na suglasnost. Ukoliko HOO ima neke primjedbe one se trebaju uvrstiti u prijedlog Statuta i takav 
Statut onda dostaviti nadležnim tijelima.  
 
Ad.7.) Donošenje 7.1. programa rada 2024. i 7.1.1. Skupštine i njenih tijela; 7.1.2. Odbora za sport i 
7.1.3. Odbora za motociklizam 
7.1.1 Program rada 2024. Skupštine i njenih tijela  
Gosp. Peršin izvjestio je da je svima  poslan prijedlog programa rada Skupštine i njenih tijela (pisani 
program rada je sastavni dio ovog Zapisnika) . Istakao je da će  naglasak u 2024.  biti na jubileju 100 
godina postojanja motociklističkog saveza. Svi članovi Upravnog odbora imenovani su u Organizacijski 
odbor, svima je predstavljen logo obljetnice koji bi trebao biti na pisanim i tiskanim materijalima, pozvati 
na svečanost proslave jubileja svjetske i europske čelnike motociklističkog sporta kao i učiniti ostalo što 
će biti potrebno za takvu veliku obljetnicu. 
7.1.2. Program rada Odbora za sport 
Direktor Odbora za sport gosp. Papec obavještava da je  poslan  svima pisani program rada (sastavni dio 
ovog zapisnika), te je usmeno istakao da imamo dvije nove discipline kružne moto utrke i rally raid. 
Dodaje da smo podbacili u radu s mladima, odnosno nedovoljno se radilo na uvođenju podmlatka. 
Kolege iz Slovenije su po tom pitanju  učinili punu više te su dogovorene s AMZS prezentacije i ostalo 
potrebno kako bi se taj sport u Hrvatskoj približio mladima.  
Nakon toga je gđa Suchy obrazložila novi način izdavanja vozačkih licenci za sezonu 2024. One će biti 
elektroničke i liječnički pregled će biti sastavni dio dokumentacije za traženje licence. 
7.1.3. Program rada Odbora za motociklizam 
Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Varga je isto tako obavijestio da je plan rada dostavljen s 
materijalima za Skupštinu, svratio pažnju na problem klubova koji bi se htjeli baviti touringom, a nisu 
registrirani po Zakonu o sportu. FIM će izdavati za touring vozače FIM Advantage Card koja će biti 
značajna zbog pogodnosti, poglavito vezanih uz osiguranje u cijelom svijetu za touring vozače.  
 
Nakon izlaganja o programima rada gosp. Krešimir Pavelić, predsjednik NO obratio se nazočnima kao 
jedan od osnivača Saveza i te naveo da govoreći iz srca općenito je razočaran, smatra da nije napravio 
sve što je očekivao, nitko se više ne bori da bude organizator utrka, njegov klub je na organizaciji svake 
utrke na Glavici izgubio. Pita koliko smo uprihodili sponzorskih novaca, živimo od sredstava HOO i 
članarina, a ima marketinških firmi koje to rade. Nismo mi servis, već klubovi i vozači nas financiraju. 
Puno se toga dalo napraviti, a nemamo niti strategiju razvoja motociklističkog sporta. 
 
Ad.8.) Plan prihoda i rashoda 2024. 
Gđa Suchy je obrazložila plan prihoda i rashoda, naglasila da sredstava od HOO nisu još potvrđena, 
uskoro će biti HOO Skupština. Gosp. Bošković postavlja pitanje oko sponzorskih prihoda za 100 



 
godišnjicu, da li već imamo ugovore, plan proslave. Gosp. Peršin je dao objašnjenje oko 100 godišnjice i 
prihoda koji će biti sponzorski, a pomoći će i HOO. 
Gosp. Hranić pita da li klubovi trebaju financirati Savez, sponzore treba naći UO, zašto su članovi klubova 
i članovi UO, ne može se raditi i za Savez i za klub. Gosp. Pirc dodaje da bi članarina trebala pokrivati 
samo tzv. hladni pogon, ostalo sponzori i donatori.  
 
Ad.9. Rasprava po 7. i 8. točki te donošenje odluka 
Kako se rasprava već održala odmah po svakoj točki dnevnog reda, pristupalo se glasovanju o 
programima radi i financijskom planu 2024.  
Članovi Skupštine jednoglasno su prihvatili programe rada Skupštine i njenih tijela, Odbora za sport, 
Odbora za motociklizam kao i plan prihoda i rashoda za 2024.  
 
Ad.10. Izbor novog člana Nadzornog odbora 
Gosp. Peršin je podsjetio da nas je u ožujku napustio gosp. Vladimir Pavlina, član Nadzornog odbora i MK 
Oroslavje stoga je potrebno izabrati novog člana. Svi klubovi su dobili obavijest i uputu oko toga. 
Predložen je pisanim putem od strane MK Križevci gosp. Željko Hren, koji je isto tako iz Oroslavja, nije 
bilo drugih pisanih prijedloga.  
Gosp. Bošković obavještava da rad predsjednika i Upravnog odbora nadzire NO i da nije prihvatljivo da 
klub iz kojeg je predsjednik HMS-a daje prijedloge za NO. Isto tako gosp. Hren nije ni došao na ovu 
sjednicu Skupštine.  
 
Članovi Skupštine s jednim (1) glasom protiv su prihvatili izbor gosp. Željka Hrena za člana Nadzornog 
odbora HMS-a. 
 
Ad.11) Ostala pitanja i prijedlozi 
Gosp. Nožinić obavještava da je klub Malino platio sva dugovanja te da je izdavanje licence mjernoj službi 
napravilo štetu njegovom klubu. To se čak odrazilo i na njegovo zdravstveno stanje, a nitko mu se nije ni 
javio. Ističe da neki klubovi imaju povlašteni tretman oko upisa datuma u kalendar natjecanja, obavijestio 
da je on imao ideje oko uključivanje mladih u motociklistički sport bilo u zemljanim ili cestovnim 
disciplinama, putem autobusa koji bi zadovoljio potrebe oko promocije sporta. Što se tiče reklamnih 
sredstava ona ne moraju uvijek biti novčana, on je već dogovorio kup u quadu, MX i SX. Što se tiče medija 
nema nas nigdje. Samo borba za vlast unutar Saveza, on je sam dao oko 30 do 40 tisuća kuna  Savezu, 
napominje da će uskoro izborna Skupština.  
Gosp. Jagodić odgovara da su to sve  lijepe priče, svraća pažnju da je dug kluba iz Malina radi neplaćanja 
licenci i kalendara nastao puno prije incidenta s mjernom službom po kojem je tražio odštetu. 
U raspravi oko mjernih službi  sudjelovali su još gosp. Došen i gosp. Horvat.    
 

Skupština je završila s radom u 14.00 sati. 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 
     

Ovjerovitelji zapisnika: 
 
    Srećko Margetić     
 
 

Miro Papec 


